

EU-Konformitätserklärung EU-Declaration of Conformity

Markenname / Brand Name: ARRI

Produktbezeichnung / Product Description: Camera Stabilizer Systems

- **TRINITY 2 Pan Axis Module**

Die bezeichneten Produkte stimmen mit den Vorschriften folgender Europäischer Richtlinien überein:

The designated products conform to the specifications of the following European directives:

- Richtlinie 2014/30/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 26. Februar 2014 zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die elektromagnetische Verträglichkeit
Directive 2014/30/EU of the European Parliament and of the Council of 26 February 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to electromagnetic compatibility
- Richtlinie 2011/65/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 8. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten und Delegierte Richtlinie (EU) 2015/863 der Kommission vom 31.03.2015.
Directive 2011/65/EU of the European Parliament and the Council of June 8, 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment and the Commission Delegated Directive (EU) 2015/863 of March 31, 2015.

Die Übereinstimmung mit den Anforderungen der europäischen Richtlinien wurde durch die Anwendung folgender Normen nachgewiesen:

Compliance with the requirements of the European directives has been verified by applying the following standards:

- EN 61000-6-2:2005 ; IEC 61000-6-2:2016 ; EN IEC 61000-6-2:2019 ; EN IEC 61000-6-4:2019 ; IEC 62368-1:2018
- EN IEC 63000:2018

Jahr der Anbringung des CE-Zeichens / Year of affixed CE-marking: 2024

Der Hersteller trägt die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung.

The manufacturer bears sole responsibility for issuing this declaration of conformity.

München, den 11.06.2024

Gezeichnet/signed: Walter Trauninger

Walter Trauninger

Leiter Business Unit Camera Systems / Head of
Business Unit Camera Systems

Gezeichnet/signed: Leonie Budweiser

Leonie Budweiser

Leiterin Qualitätsmanagement / Head of Quality Management